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Onderwerp: Parkeerbeleid Binnenstad 

(geanonimiseerd)

Geachte heer/mevrouw, 

Recent ontvingen wij een informatie brief met betrekking tot het voorstel om het parkeerbeleid in de binnenstad 

van Woerden te herzien. Ik begrijp het streven om auto's zoveel als mogelijk uit het straatbeeld van Woerden te 

weren. Echter er wordt hier mijnsinziens voorbij gegaan aan de belangen van de inwoners en nadrukkelijk de 

belangen van de bewoners op het Defensie Eiland. 

Gezien de prijsklasse van de woningen op het Defensie Eiland is het zeer aannemelijk dat de ruime meerderheid van 

de huishoudens uit twee verdieners bestaat. Daardoor zullen meerdere huishoudens afhankelijk zijn van een 

tweetal auto's. 

Zelf bestaat mijn huishouden uit twee medisch specialisten die onregelmatige diensten draaien en ook buiten de 

geplande diensten met spoed oproepbaar zijn. Hierbij is het zeer onwenselijk dat er eerst een kwartier naar een 

auto gelopen dient te worden wat zeer kostbare minuten zijn met betrekking tot iemands leven. 

Daarnaast is er ons beloofd bij de aanschaf van onze woning dat het mogelijk zou zijn om een parkeerplaats te huren 

in de parkeergarage onder onze woning. Eenmaal de woning betrokken te hebben bleek niets minder waar te zijn. 

Nog geen jaar later i ook de parkeervergunning op straat ongeldig gemaakt en nu dreigen we een kwartier van onze 

woning te moeten parkeren. 

Ik kan niets anders zeggen dan dat ik dit beleid zeer merkwaardig vind en alles behalve het belang van de inwoners 

van Woerden dient. Wij zijn zeer bereidwillig om te betalen voor een parkeervergunning, zoals we dat in het 

verleden ook gedaan hebben. 

Hopelijk wordt er nogmaals kritisch gekeken naar dit besluit 

Hoogachtend, 

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)


